
Dagsorden til Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Jesper Clemmensen, Mette Schou Krappe, 

Jonna Flensborg Nielsen, Klaus Kristian Gyldenbrand, 

Tina Madsen, Steffen Maribo, Karina Murphy, Brian 

Nørgaard Albertsen, Anders Pyndt, Knud Pedersen og 

Mette Kloppenborg 

Dato og tid: 04.05.2021 kl. 17.00 

Sted: Børnehuset Stjernen 

Mødeleder: Claus 

Referent: Anders 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og 

ansvarlig 

Indstilling Referat 

1. 1  Velkomst og 

godkendelse af referat 

fra sidst.  

B Jesper   

2.  Nyt fra huset 
 

O Anders 
Mette 
Knud 

• Ledelse 
• Køkken 
• Børnehave 
• Vuggestue 

 
 

Ledelse 

Der er godt gang i opkvalificeringen af vores 

udearealer i børnehaven. Der er gang i område 1, 2, 

3, 5 og 7. Samtidigt har vi drift i gang med 

beplantning, som forhåbentlig på sigt vil give læ og 

skygge. Det kræver dog noget vedligehold. Vi har fået 

et bud på 25.000 kr. pr. år, men prøver i første 

omgang om vi ikke selv kan. 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



 

I forbindelse med opkvalificeringen har jeg søgt More 

Play fonden. Vi er bevilliget 10.000 kr. til område 10 

og 40.000 kr. til område 9. Vi tænker at gå videre 

med område 9 i år. 

I vuggestuen er vi ved at se på ekstra sandkasser, et 

barnevognsskur til sovende børn, ruchebane og en 

markise ved solstrålerne. Vi har fået noget ekstra 

areal, hvor de gamle modtageklasser har haft en 

gynge. Det kræver så også flytning af noget hegn. Jeg 

mangler endnu et overblik i økonomien i forhold til 

hvor meget vi kan igangsætte år? 

Vi har også gang i projektet omkring bæredygtighed 

på legepladsen. Der er købt kompostbeholdere, 

læringstavler og der arbejdes med insekt hoteller og 

dyrkning af jorden. Vi tænker at det skal integreres i 

vores nye legeplads. 



Så har vi budt ind på at få noget jord fra 

opgravningen af udvidelse af søen. Tanken er at lave 

nogle flere og højere bakker over mod 

fodboldbanerne. 

 

Der er lavet normeringsopgørelse. Politisk bestilt 

arbejde som er lagt på vores hjemmeside. 

Opgørelsen tager udgangspunkt i en 37 timers uge, 

med vi har åbent i 50,4 time. Lige pt. Tæller vores 

Corona personale også med. Ligeledes tælles vi som 

ledelse også med, selvom vi ikke er på børnene. 

Øvrigt personale tæller ikke med. Køkken, pedeller og 

regnskabs medarbejder. 

Flemming går på pension her til juni. Kurt, Sune og 

Anders er i ansættelsesudvalg til en ny pedel. 

Ny tilsynsmodel. Se udsendte bilag. Tilsyn afvikles 

hvert andet år i ulige år. 



Ellers står den jo desværre rigtig meget på 

Coronadrift. Det er en udfordring at holde styr med 

gældende retningslinjer, samt at agere ind i disse. Vi 

har fået at vide at vores Corona udgifter bliver 

dækket, så det tror vi på? 

Skolen har været ramt af smitte, men vi er heldigvis 

gået fri. 

Vi håber en gang at kan planlægge en pædagogisk 

dag med pædagogisk idræt, hygge og tak til 

medarbejderne for indsatsen i det sidste år. 

Vi sætter og en sum penge af til julegaver til 

personalet. 

Nyt fra Stjernekøkkenet, maj 2021: 

Vi føler os meget heldige i Stjernekøkkenet! 

Vi var sendt hjem ca 5 uge sidste forår, da Fru 

Frederiksen lukkede landet ned. 

Siden har vi været (næsten) almindeligt på arbejde 

hver dag  

7-9-13 har vi ikke været ramt af noget der kan minde 

om hjemsendelse/isolation p.g.a. cowid-19.  

Vi er enige om, at vi SAVNER de daglige besøg fra en 

masse nysgerrige børn, der normalt følger med 

madvognene, når de leveres retur til køkkenet. 



Vi glæder os til – engang – at kunne byde dem 

velkomne i køkkenet igen  

Desværre er Janni lang tids sygemeldt. Hun er både 

fysisk og psykisk udfordret. Hun er i gode 

behandlings-hænder. 

Vi har haft held til at få ansat en super vikar, 

Marianne, som giver helt ”ro på bagsmækken”.  

Caroline (den ene af vores 2 EUX elever) er på skole 

her i første halvår, og Frederikke (den 2. EUX elev) er 

hos os. De bytter i løbet af sommeren. 

Begge piger klarer sig godt, og vi gør alt hvad vi kan 

for at de kan udvikle dygtigt køkken-håndværk. 

Jeg må også lige nævne Kavita,- som ”bare” kommer 

på arbejde hver dag  

Hun klarer alt, der er hendes område til perfektion,- 

og så er hun parat til at ”lukke huller” i alle hjørner af 

køkkenet. Hun er virkelig med til at få køkkenet til at 

hænge sammen! 

Ja, arbejdsomhed og godt humør er stadig 

kendetegnende for Stjernekøkkenet. 

Mette Kloppenborg 

Maj 2021. 

 



3.  Ny hjemmeside: 

 

  Bestyrelsespunkt på aula hjemmeside: 

Kontakt oplysninger skal de på? 

Referater? Hjemmeside eller Aula 

 

Vi lægger mail, telefon og billede på 

hjemmesiden. 

Bestyrelsen sender billede mm. Til Anders på 

bhsap@herning.dk 

Ny fane med referater laves også på 

hjemmesiden. Anders sender en besked med link 

ud på Aula, når der er et nyt referat tilgængelig 

på hjemmesiden. 

4.  Ny organisering.   Vi er sammen med personalet ved at se på 
organiseringen af grupper. Ud fra et 
børneperspektiv hvordan fordeler/opdeler vi 
bedst børnene? 

Som et led ind i at arbejde med forpligtende 

fællesskaber. Er der iværksat en proces, hvor vi 

sammen med personalet er ved at se på 

organiseringen i huset. I ledelsen har vi sparring 

af konsulentfirmaet Clavis på processen. 

Udgangspunktet er at tage børneperspektivet, og 

så den vej finde den bedste løsning her i huset. 

Det er ikke bare lige, og der er rigtig mange ting 

som spiller ind. Vi har nogle rigtig gode og 

spændende snakke, hvilket i sig selv er godt. Så 

håber vi at vi kommer frem til god løsning. 

Det første vi har besluttet er, at vi forsat er 

aldersopdelt på teamene. Næste step er så på et 

pædagogmøde at prøve at se på forskellige 

scenarier ind i det. 

Vi kunne ønske at være klar med en ny struktur 

01.06, men er bevidste om, at der skal være tid til 

processen. 



5.  Valg til bestyrelse D/B Anders Hvordan gør vi? Steffen træder ud 

Mette 

Tina ønsker genvalg 

Brian stiller op 

Jesper laver en beretning og lidt om hvad det vil 
sige at sidde i bestyrelsen.  

Anders sender det ud på Aula. 

Anders undersøger om der kan stemmes online, 
eller om forældrene skal brevstemme. 

Jesper og Anders koordinerer datoer 

6.  Information niveau ved 

satellitterne 

D Mette 

(Jesper) 

Jeg har gennem hele Corona- perioden, 

synes at der har været et ringe 
informationsniveau ved satellitterne om 
hvad de har lavet i løbet af en uge, hvilke 
emner de skal have om/arbejder med, samt 
hvilket personale, der passer vores børn.  

Jeg har snakket med forældre fra 
Mælkevejen og de er alle meget tilfredse 
med det niveau af billeder og informationer 

de får. (Jeg har fået lov at kigge med ved en 
Mælkevej forældre på deres Aula og må sige, 
at de gør det godt i min optik)  

Vi har snakket med Satellitten om deres 
dokumentation af dagligdagen. På Satellitten har 
man brugt rigtig meget krudt på omstilling, og 
børn som er/har været udfordret på den 
bekostning. Derfor har man prioriteret at 
dokumentationen skulle være i forenklet udgave i 
form af billeder.  

Mælkevejen og Stjernerne har i højere grad brugt 
ord til at beskrive deres aktiviteter. 

Vi tager en drøftelse af dokumentationsdelen på 
næste personalemøde, hvor Jonna kommer med 
et oplæg på hvad man gør og tænker på 



 

Jeg ved godt, at min datter kun har en 
måned tilbage ved Satellitterne, men for 
kommende forældre har jeg et håb om, at de 
kan få lov at få et bedre billede af, hvad 
deres børn laver, og hvem der passer dem, 
gerne via et ugebrev om fredagen. 

Mælkevejen. Herefter tager vi sammen en 
drøftelse af hvad vi gør fremad. 

 

7.  Corona og overgang D Tina Corona gør, at grupperne er delt op, men 
hvordan har personalet/ledelsen tænk 
overgangene for børnene? Altså fra Stjerne 
til Mælkevejen osv. 

Hænger sammen struktursnakken. Hvordan 
tænker vi børneperspektivet ind. 

8.  Forældrekendskab 
opdateret 

D Anders / 
Jesper 

Er sat på pause i Corona tiden. Vi har aftalt at 
tage det op til dette møde. 

Udsat til næste møde igen 

9.  Planlægning af 
bestyrelsesmøder 

B Jesper  Næste møde d. 18.08.21 
 
07.12.21 Fællesbestyrelsesmøde med skolen 

10.  Underskriv 

forretningsorden 

O Jesper  Underskrevet. 

11.  Evt.   Fælles bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 7.12 

Evt. Torsdag 9.12 

 

Brug af skærm 

07.12.21 

 

 

 

 



 Oplevelse af at der bliver brugt meget skærmtid på 

Satellitten.  

Nogle gange kan der være gode grunde til brug af 

skærm. Her er det vigtigt at kommunikere til jer 

forældre hvorfor og hvad der er på spil. Men det er 

klart, at skærmen ikke må være noget vi bruger fordi 

det er nemt. Pædagogisk it er noget vi skal arbejde 

med. Så de fleste gange vi bruger medier, er det fordi 

der er forbundet med noget pædagogisk, og så er vi 

igen tilbage til kommunikationen. 

Vi snakker det igennem på næste personalemøde. 

 

Tak for alle inputtene        

 

 

 

 

 

 

Godkendt af: 

 

 

 

Jesper Clemmesen (Forældrerepræsentant)   Klaus Kristian Gyldenbrand (Forældrerepræsentant) 

 

 

 

Mette Schou Krabbe (Forældrerepræsentant)  Steffen Maribo(Forældrerepræsentant) 

 

 

 



Tina Madsen (Forældrerepræsentant)    Jonna Flensborg Nielsen (Personale repræsentant) 

 

 

 

Karina Murphy (Forældrerepræsentant) 

 

  

 
 


